

沙田 302 管理有限公司

S. T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/310/18/NL

致：各住戶

通 告

有關：暫停沖廁水內之藍泡泡供應事宜

茲因水務處將於 2018 年 12 月 14 日(星期五)於本苑百利閣地下及天台沖廁水缸抽取水版化驗，為免影響化驗結果水務處要求水版內不含其他化學物質。

因此，百利閣將於 2018 年 12 月 11 日(星期二)至 2018 年 12 月 14 日(星期五) 暫停供應沖廁水內之藍泡泡並將於 2018 年 12 月 15 日(星期六) 恢復正常供應。

碧濤花園第一期管理處

2018 年 12 月 7 日

Date : 7th, December, 2018

To : All Residents



Notice

Re: Suspension Supply of Blue Bubble Toilet Cleaner in Flush Water

Please be informed that Water Supplies Department will collect flush water samples in the flush water tank on the ground floor & rooftop of Bellevue Court without other chemicals on 14th December 2018.

Therefore, the supply of Blue Bubble Toilet Cleaner in the flush water at Bellevue Court will be temporarily suspended from 11th December 2018 (Tuesday) to 14th December 2018 (Friday). The Blue Bubble Toilet Cleaner will be resumed normal on 15th December 2018 (Saturday).

We are sorry for any inconvenience caused.

Management Office of Pictorial Garden Phase I